
10-dages forespørgsel om pukkelbump 

 

Allerførst vil jeg rose Rådmanden for hurtigt at have sat en stopper for at der indtil videre laves 
flere pukkelbump, men når det er sagt, synes jeg alligevel at det er meget problematisk, at Teknik 
og Miljø overhovedet er gået i gang med at lave denne type bump, når Vejdirektoratet og 
trafikforskere er skeptiske. 

 

På den baggrund har jeg følgende spørgsmål til Rådmanden for Teknik og Miljø 

 

1) Har de relevante fællesråd været hørt om etableringen af pukkelbump? Og har Teknik og 
Miljø oplyst om fordele og ulemper ved pukkelbump? 

2) Er forvaltningen vidende om de dårlige erfaringer, der har været mange andre steder med 
pukkelbump? 

3) Hvorfor valgte forvaltningen en løsning med pukkelbump? 

4) Har Rådmanden godkendt beslutningen om brug af pukkelbump? 

5) Har forvaltningen planer om at udskifte de allerede etablerede pukkelbump med andre 
typer bump, der er sikrere og ikke skaber lige så store støjgener? 

 

Venlig hilsen 

Jan Ravn Christensen, byrådsmedlem (SF) 


